
PROTOKOL Nr XIII/2015 

Obrad XIII (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy KotUrl 


odbytej w dniu 25 sierpnia 2015r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu . 
Obrady rozpoczyry siy 0 godz. 15°°, a zak0l1czyly siy 0 godz. 1530. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczylo - 15 radnych tj . 100 % ustawowego skladu rady Ilista 
obecnosci w zal~czeniu do protokolu/. 

Porzadek obrad: 
I. 	 Otwarcie Obrad XIII Sesji Rady Gminy. 
2. 	 Wnioski do por~dku obrad. 
3. 	 Podjecie uchwary w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotur1 na lata 2015-2026. 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2015 rok. 
5. 	 Podjycie uchwary w sprawie przyjycia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Kotur1. 
6. 	 Podjycie uchwary w sprawie zaliczenia dr6g do kategorii dr6g gminnych. 
7. Dyskusja i wolne wnioski. 
8. 	Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
9. 	 Zamkniycie Obrad XIII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicz~ca Rady Teresa Brusniak otworzyla XIII (nadzwyczajn~) Sesjy 

Rady Gminy Kotur1. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala obecnych na 

sesji: radnego powiatowego Jana Kucia, W6jta Grzegorza G6rala, Sekretarza 

Gminy Slawomira Smolaka oraz radnych. 


Ad pkt. 2 

Wniosk6w nie zgloszono. 


Ad pkt. 3 

W6jt wyjasnil, ze g16wna zmiana zapisan~ w projekcie uchwary jest 

zwiykszenie wydatk6w na termomodemizacje budynku Zespolu Oswiatowego 

w Kotuniu 0 kwoty 77.000 z1. Jest to kwota na sfinansowanie niezbydnych rob6t 

dodatkowych tej inwestycji. Ta zmiana spowodowala takZe zmiany budzetu 

gminy na ten rok, co przedstawia kolejny projekt uchwary. 




Uwag ani pytan nie wniesiono. 

Przewodnicz'lca Rady odczyta1a projekt Uchwaiy Nr XIII.86.201S w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy KotUll na lata 201S-2026 . 
Uchwala zostaia podjltta jednog1osnie /za-lS/ w giosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 4 
W6jt wyjasnii, ze gi6wnymi zmianami w budzecie gminy na ten rokjest opr6cz 
wspomnianych wczesniej wydatk6w na roboty dodatkowe przy 
termomodernizacji Zespo1u Oswiatowego w Kotuniu: zwiltkszenie kwoty 
przeznaczonej na budowlt drogi w Broszkowie 0 70.000 zi, u10zenie kostki 
brukowej na placu przy remizie OSP w Nowej D'lbr6wce 0 kwotlt IS.000 z1, 
wprowadza silt zapis dotycz'lcy modernizacji budynku komunalnego w Kotuniu 
przy ulicy Ogrodowej na kwotlt 12.000 z1, tworzy silt nowy zapis dotyczqcy 
budowy oswietlenia ulicznego w miejscowosci Polaki na kwotlt 20.000 z1. 
Pozosta1e zmiany zosta1y dok1adnie opisane w uzasadnieniu do uchwa1y. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz'lca Rady odczytaia projekt Uchwa1y Nr XIII.87.201S w sprawie 

zmian w budzecie gminy na rok 20 IS. 

Uchwala zosta1a podjltta jednog1osnie /za-lS/ w giosowaniu jawnym. 


Ad pkt. S 

W6jt wyjasnil, ze plan zosta1 przygotowany we wsp6ipracy finansowej 

z Wojew6dzkim Funduszem Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej. 

Plan okresla szereg zadan dla caiej gminy w zakresie ochrony srodowiska. 

Dokument ten jest dokumentem planistycznym i bltdzie potrzebny przy dalszym 

procedowaniu srodk6w pomocowych. 


Uwag ani pytan nie zg1oszono. 

Przewodniczqca Rady odczytaia projekt Uchwa1y Nr XIII .88.20 IS w sprawie 
przyjltcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Kotun . 
Uchwaia zostaia podjltta jednogiosnie /za-lS/ w g1osowaniu jawnym. 

Ad pkt. 6 
W6jt wyjasnil, ze przez ca1y czas prowadzone S'l prace aktualizacyjne dotycz'lce 
prawid1owego oznakowywania dr6g gminnych i dokumentacji, kt6ra temu 
towarzyszy. Wymienione w projekcie uchwa1y drogi zosta1y 

http:XIII.88.20


,. 


zaewidencjonowane jako drogi gminne i teraz potrzebne jest tylko 

potwierdzenie tego faktu, poprzez podjycie przedstawionego projektu uchwaly. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz~ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XIII.89.20IS w sprawie 

zaliczenia dr6g do kategorii drog gminnych. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-IS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 

- Komendant Gminny OSP Artur Skwierczynski zaprosil wszystkich 


radnych na gminne zawody sportowo-pozarnicze, kt6re odbyd~ siy 

w niedziely 30 sierpnia na boisku przy Gimnazjum w Kotuniu. 


- Natomiast radny Michal Adamczyk zaprosil wszystkich radnych na 
koncert charytatywny do Gryzowa, kt6ry odbydzie siy takZe w dniu 
30 sierpnia 0 godz. 15.00 przy swietlicy wiejskiej. DochOd z koncertu 
przeznaczony bydzie na pomoc dwojgu chorym dzieciom z terenu naszej 
gmmy. 

- Przewodnic24ca Rady Teresa Brusniak zapytala W6jta 0 wyjasnienie 
sprawy dowozenia dzieci do szk6f. Zapytala takZe, czy tym transportem 
byd~ takZe mogli jezdzic mieszkancy Zeliszewa czy L~czki do Kotunia. 

- W6jt Grzegorz Goral wyjasnil, ze przetarg na dowozenie uczni6w do 
szk61 wygral PKS Siedlce. Autobusy byd~ kursowaly na liniach 
publicznych i byd~ nimi mogli jezdzic takze mieszkancy. Skoro juz jest 
przy glosie, to poinformowal, ze najwazniejsza inwestycja tego roku, 
czyli termomodernizacja Zespolu Oswiatowego w Kotuniu dobiega juz 
konca. Konczy siy juz takZe asfaltowanie dr6g, kt6re bylo zaplanowane na 
ten rok. Zakupione place zabaw dla dzieci zostaly juz zamontowane 
i sluz~ juz naszym najmlodszym mieszkancom. Wydatki zaplanowane 
w funduszu soleckim takZe s~ juz na dokonczeniu . 

- Radna Barbara Kwiejda zapytala, czy zostanie powiykszone przedszkole 
w Kotuniu. 

- W6jt wyjasnil, ze w szkole zwolnilo siy jedno mieszkanie zajmowane do 
tej pory przez jedn~ z nauczycielek. Po odpowiedniej adaptacj i zostanie 
zagospodarowane przez szkoly na sale dydaktyczne . 

Wi€(cej glos6w w dyskusji nie zgloszono. Wolnych wniosk6w nie bylo. 



Ad pkt. 8 

Protok61 w poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosci1! glos6w lza-13, 

wstrzymalo siy od glosu -2 radnych, kt6rzy byli nieobecni na poprzedniej sesjil 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 

Wobec wyczerpania porz1!dku obrad Przewodnicz1!ca Rady Teresa Brusniak 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nastypnie zamknyla Obrady XIII (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy Kotur1. 


Protokolowala: PRZE'iPNlC~CYRADY 
insp. ds. obslugi RG mgrqg~J1ernSniak 
Elzbieta Jastrzybska 


